
 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 2017. 

október 20. napján 800 órától a Rakamazi Közös Önkormányzati 
Hivatal tanácstermében megtartott üléséről. 

 
Jelen vannak:  Fotta Csaba elnök, 

Krausz Csaba, 
Szin Zoltán bizottsági tagok, 

 
 

   Bodnár László polgármester, 
   Dr. Kóder László jegyző,  

Kiss Tímea Pénzügyi Irodavezető, jegyzőkönyvvezető. 
 

 
 

Fotta Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke köszönti a bizottság tagjait és a 
jelenlévőket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a három bizottsági 
tagból mindhárom bizottsági tag jelen van. Ezt követően az ülést megnyitja. 
 
Fotta Csaba elnök javaslatot tesz arra, hogy a meghívóban szereplő napirendi 
pontokat tárgyalja meg a bizottság. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi napirendi pontok 
tárgyalását fogadta el: 
 
1.) „Ady Endre úti Általános Iskola épületének korszerűsítése” című pályázat 

keretében a kötelező tájékoztatás, nyilvánosság biztosítása feladatok 
elvégzésére vonatkozó vállalkozási szerződés tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
2.) „Környezeti és Energiahatékonysági Operatív Program keretében 

megvalósítandó „Rakamaz-Tiszanagyfalu ivóvízminőség-javító program” 
című projekt megvalósítására vonatkozó Konzorciumi Együttműködési 
Megállapodás tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
3.) Rakamazi Mesevár Óvoda Bocskai úti épületében nyílászárók cseréje. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
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4.) Rakamaz, Ady Endre út 63. szám alatti konyhai épületrész palatető 

héjazatának cseréje. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
5.) Család- és Gyermekjóléti Szolgálat épületének felújítása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
6.) Külterületi kerékpárút tulajdonjogának rendezésével kapcsolatos intézke-

dések. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
 
1. napirendi pont: „Ady Endre úti Általános Iskola épületének korszerűsítése” 

című pályázat keretében a kötelező tájékoztatás, 
nyilvánosság biztosítása feladatok elvégzésére vonatkozó 
vállalkozási szerződés tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
Az Ady Endre úti általános iskola épületének korszerűsítésére vonatkozó 
pályázatunk kedvező elbírálását követően feladataink között szerepelt, hogy a 
kötelező tájékoztatás, nyilvánosság biztosítása megtörténjen a 
projektmegvalósítás helyszínén. Egy tájékoztató táblát kellett kihelyeznünk a 
támogatási szerződés hatályba lépését követő 30 napon belül, tehát 2017. 
október 15. napjáig. A feladat elvégzésére vonatkozóan árajánlatokat kértem be 
azoktól, akiknek ez a tevékenység szerepel a tevékenységi körébe. A beérkezett 
három ajánlat közül Antal Gábor egyéni vállalkozó a feladat elvégzését 
470.000.- Ft összegért vállalta.  A rövid határidőre tekintettel a munkálat 
elvégzését megrendeltem és Antal Gáborral, mint legalacsonyabb ajánlatot 
benyújtóval vállalkozási szerződést kötöttem. A szerződésben foglaltaknak 
eleget téve a tábla határidőre elhelyezésre került.  
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
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A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
118/2017. (X.20.) számú 

h a t á r o z a t a 
 
„Ady Endre úti Általános Iskola épületének korszerűsítése” című pályázat 

keretében a kötelező tájékoztatás, nyilvánosság biztosítása feladatok 
elvégzésére vonatkozó vállalkozási szerződés tudomásul vételéről 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
Az „Ady Endre úti Általános Iskola épületének korszerűsítése” című pályázat 
keretében a kötelező tájékoztatás, nyilvánosság biztosítása feladatok elvégzésére 
vonatkozó vállalkozási szerződés tudomásul vételéről szóló előterjesztést 
megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
 
2. napirendi pont: „Környezeti és Energiahatékonysági Operatív Program 

keretében megvalósítandó „Rakamaz-Tiszanagyfalu 
ivóvízminőség-javító program” című projekt 
megvalósítására vonatozó Konzorciumi Együttműködési 
Megállapodás tudomásul vétele. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
119/2017. (X.20.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

„Rakamaz-Tiszanagyfalu ivóvízminőség-javító program” című projekt 
megvalósítására vonatkozó Konzorciumi Együttműködési Megállapodás 

tudomásul vételéről  
 

A Pénzügyi Bizottság 
 

A „Rakamaz-Tiszanagyfalu ivóvízminőség-javító program” című projekt 
megvalósítására vonatkozó Konzorciumi Együttműködési Megállapodás 
tudomásul vételéről szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
3. napirendi pont: Rakamazi Mesevár Óvoda Bocskai úti épületében nyílás-

zárók cseréje. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Képviselő-testület egy korábbi ülésén döntött arról, hogy a Bocskai úti óvoda 
előtti közterület csapadékvíz elvezetését, járda felújítását, illetve padka 
rendezését elvégezteti. Akkor azt mondtuk, hogy ha az óvoda költségvetése 
megengedi, tovább folytatjuk az óvoda felújítását. Az óvoda költségvetésének 
áttekintése során megállapítottuk, van forrás arra, hogy ott még bizonyos 
felújítás megtörténjen. Az óvoda nyílászáróit szükséges lenne kicserélni, mert 
van olyan ablak, ami nem záródik megfelelően. Úgy gondolom, hogy 
energiatakarékosság szempontjából szükséges ezeknek az ablakoknak a cseréjét 
elvégezni. Most azokat az ablakokat cserélnénk ki, amelyek nagyon 
szükségesek, jövőre pedig, ha az óvoda költségvetése megengedi, tovább fogjuk 
folytatni a nyílászárók cseréjét. Ez a felújítás a két csoportszobában lévő székek, 
asztalok cseréjén felül fog megtörténni. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
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Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
120/2017. (X.20.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

Rakamazi Mesevár Óvoda Bocskai úti épületében nyílászárók cseréje 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A Rakamazi Mesevár Óvoda Bocskai úti épületében nyílászárók cseréjéről szóló 
előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 
4. napirendi pont: Rakamaz, Ady Endre út 63. szám alatti konyhai épületrész 

palatető héjazatának cseréje. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A Képviselő-testület egy korábbi ülésén döntött arról, hogy az Ady Endre út 63. 
szám alatti iskolaépületben található konyha helyiségek felett lévő lapostető 
vízszigetelési munkálatait elvégezteti. A munka elvégzése megtörtént, azonban 
szükségesnek látjuk a palatető héjazatának cseréjét is, hiszen az rendkívül rossz 
állapotban van. Az iskola felújítása pályázat keretében ez a csere nem végezhető 
el, ezért azt nekünk szükséges elvégeztetni. A munkálatok elvégzésére 
árajánlatot kértem. A lapostető vízszigetelési munkálatait a „KARAKTER 95” 
Kft. végezte, aki vállalta a palatető héjazata cseréjének az elvégzését is. A Kft. a 
feladatot 1.525.552.- Ft összegben vállalta elvégezni, melynek forrása a 
költségvetésben biztosítható.  
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
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Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
121/2017. (X.20.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

Rakamaz, Ady Endre út 63. szám alatti konyhai épületrész palatető 
héjazatának cseréje 

 
 

A Pénzügyi Bizottság 
 

A Rakamaz, Ady Endre út 63. szám alatti konyhai épületrész palatető 
héjazatának cseréjéről szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
5. napirendi pont: Család- és Gyermekjóléti Szolgálat épületének felújítása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
Az önkormányzat tulajdonát képező Rakamaz, Dózsa György út 7/a. szám alatti 
gyermekjóléti szolgálat épülete évtizedek óta nem került felújításra, az épület 
rendkívül rossz állapotban van. Indokoltnak tartom az épület tetőhéjazata 
cseréjének, külső hőszigetelésének, nyílászárók cseréjének, belső hideg- és 
meleg burkolásának elvégeztetését, valamint a balesetveszélyes járdák és 
gépkocsibeálló felújítását. Javaslom, hogy a feladat ellátásával a „KARAKTER 
95” Kft-t bízzuk meg, aki a munkálatok elvégzésére 10.528.342.- Ft összegű 
ajánlatot adott. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
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A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
122/2017. (X.20.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

Család- és Gyermekjóléti Szolgálat épületének felújítása 
 

 

A Pénzügyi Bizottság 
 

A Család- és Gyermekjóléti Szolgálat épületének felújításáról szóló 
előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 
6. napirendi pont: Külterületi kerékpárút tulajdonjogának rendezésével kapcso-

latos intézkedések. 
Előadó: Fotta Csaba elnök 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
123/2017. (X.20.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

külterületi kerékpárút tulajdonjogának rendezésével kapcsolatos 
intézkedések megtárgyalása 
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A Pénzügyi Bizottság 
 
A külterületi kerékpárút tulajdonjogának rendezésével kapcsolatos intézkedések 
megtárgyalásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Fotta Csaba elnök 850 órakor az ülést 
bezárta. 
 
 

K.m.f.    
 
 

           Fotta Csaba       Krausz Csaba  
                         a bizottság elnöke                    a bizottság tagja                                    
 
 

Kiss Tímea 
jegyzőkönyvvezető 


